# 月圆溢童心童乐共赏月



## 敬爱的道南校友:

道南校友会谨此诚挚邀请您莅临参加我们备受期待的年度中秋节日。

作为道南最珍视的传统之一,今年的中秋晚会再度回归,并特别向所有校友朋友开放,期待大家齐聚一堂,共庆佳节,在皎洁的月光下创造难忘的回忆。

我们为您准备了一系列精彩纷呈的活动,让您沉浸在浓厚的节日氛围中。

这将是一个你一定不想错过的夜晚!快带上您的家人和朋友,一同在母校校园里感受节日氛围,重温传统、共享团圆,留下美好回忆。

## 活动详情:

日期: 2025年10月2日, 星期四

时间: 晚上6:00 至晚上9:00

地点: 道南学校, 49 Marine Crescent S 449761

#### 票务信息:

校友票价∶ \$20 → 票务链接: https://www.eventbrite.com/e/tao-nan-mid-autumn-festival-2025-tickets-1644516445959

我们期待与您在道南学校共度一个月圆溢童心 童乐共赏月的难忘夜晚!

此致,

道南校友会 敬上

Dear Tao Nan Alumni and Friends,

The Alumni Association cordially invites you to our much-anticipated annual event – Tao Nan Mid-Autumn Festival 2025.

As one of Tao Nan's most cherished traditions, this year's Mid-Autumn Festival returns and is doubly special because we will be combining a Children's Day celebration with a Carnival as well. We look forward to gathering together to celebrate this joyous occasion and create lasting memories at our alma mater.

We have prepared a series of wonderful activities for you to immerse yourself in the festive atmosphere, and it will truly be an evening you won't want to miss! Bring your family and friends to experience the festive ambiance at our alma mater, relive traditions, and share moments of togetherness, creating beautiful memories under the bright moonlight.

#### **Event Details:**

Date: Thursday, 2 October 2025

Time: 6:00 PM - 9:00 PM

Venue: Tao Nan School, 49 Marine Crescent Singapore, 449761

**Ticketing Information:** 

Alumni Members: \$20

Please reserve your admission via this link https://www.eventbrite.com/e/tao-nan-mid-autumn-festival-2025-tickets-1644516445959

We look forward to celebrating a night of "food, fun & festivities under the moonlight" with you at Tao Nan School!

Sincerely,

From

Tao Nan Alumni Association